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Nieuwsbrief september 2023 
VtV Ons Belang Hoogvliet 

Terugblik op de ALV van 9 sept. 2023 
Afgelopen zaterdag hebben we de Algemene Leden vergadering 
gehouden. Er waren 38 stemgerechtigde aanwezig en er zijn 4 
machtigingen binnengekomen. De leden hebben zich uitgesproken en 
hebben decharge verleend aan het bestuur over de financiën van 
2022. Daarnaast is goedkeuring gegeven aan de begroting van 2024 
en de ongewijzigde contributie van 110 Euro voor 2024. 
 
Marjon van den Boom heeft zich kandidaat gesteld voor de vacante 
bestuursfunctie van secretaris. Het bestuur is hierover zeer verheugd 
en heeft Marjon voorgedragen tijdens de ALV. De leden hebben 
hiermee ingestemd. Het bestuur bestaat met deze aanstelling uit 5 
Bestuursleden. 
 
Leen Gouw en Karla Pelgrims van ons administratiekantoor hebben de 
huidige financiële situatie van de vereniging over het afgelopen jaar 
toegelicht. Er is een nieuwe Kas Controle Commissie verkozen. John 
van der Wijden, Jade Verkerk en Jan van Oosterhout zullen de boeken 
van 2023 controleren.   
Vooraf zijn er geen vragen ingezonden. Tijdens de rondvraag werd er 
nog een aantal zaken besproken zoals;  

• Er is onduidelijkheid over wat er wel en niet gesnoeid mag 

worden. Welke bomen je zelf wel of niet mag weghalen of waar je 

een vergunning voor aan moet vragen is ook niet duidelijk. Het 

bestuur zegt toe een link van de gemeente op de website te 

plaatsen om duidelijkheid te scheppen. Bij vragen kunnen deze 

ook gesteld worden tijdens de bestuursdienst.  

• Waarom scheiden we het afval (nog) niet op onze Vereniging. Het 

bestuur heeft dit onderzocht en dit zou mogelijk zijn. Vreemd 

genoeg zou het gescheiden afvoeren van ons afval hogere kosten 

met zich mee gaan brengen. We hebben een goed contract met 

de huidige vuilophaler. Voor nu laten we het erbij.    

• De verlichting op het voorterrein en aan de buitenzijde van de 

kantine werkt niet goed, het bestuur zegt toe dit met de 

vrijwilligers op te pakken. 

• Het achterstallig onderhoud van tuinen komt ook ter sprake. Het 

bestuur ziet dit ook en heeft hier actie op ondernomen en volgt 

dit verder op. De strekking mag duidelijk zijn dat dit niet wenselijk 

is en dat achterstallige tuinen de vereniging ontsieren. 
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Verder is de huidige stand van zaken aangaande de nieuwe huurovereenkomst met de 
gemeente toegelicht. We blijven de leden hierover informeren in de maandelijkse 
nieuwsbrief. 
Als afsluiting is er besproken dat Ons Belang op dit moment door de gemeente geclassificeerd is als 
een “groene” vereniging. In het kort betekent dit dat we voldoen aan de huidige eisen die de 
gemeente stelt aan een goed functionerende Volkstuin Vereniging. Dat we een groene vereniging zijn 
is echter geen vanzelfsprekendheid. We hebben met de aanwezige leden besproken wat de leden 
hier zelf aan kunnen bijdragen. Daarbij vraagt het bestuur aan de leden om aandacht te schenken 
aan twee zaken, namelijk: 

• Het onderhoud van de tuin zodat die voldoet aan de voorschriften vanuit het huishoudelijk 

reglement. Het HHR staat op de website en is voor alle leden in te zien. 

• Ga voor u zelf na wat zou ik kunnen betekenen voor onze vereniging. Door meer actieve leden 

blijven we een sterke (groene) vereniging. 

Iedereen bedankt voor zijn of haar aanwezigheid en inbreng. 
 

Nieuw bestuurslid, Marjon van der Boom 
(Volks)tuinieren is mij met de paplepel ingegoten. Mijn vader had 50 jaar een tuin op Ons Belang. En 
als kind ging hij altijd al mee met opa naar zijn tuin op de Beukelsdijk. Helaas mocht ik als kind 
nergens aan komen en ook niets zelf planten. Stiekem stopte ik altijd pitjes van fruit in de grond maar 
er is nooit iets opgekomen. Ik verdenk mijn vader ervan het uitgetrokken te hebben.  
 
In 2002 besloot ik daarom zelf een volkstuintje aan te schaffen en te planten wat ik leuk en lekker 
vond. Ik heb veel fruit staan. Ik ben begonnen met aardappels en groente maar dat was veel werk. 
Steeds meer stukjes grond werden gebruikt voor bloemen en struiken. Nu ik minder werk ben ik dit 
jaar wederom gestart met aardappels en groente. De uien werden niks, maar aardappels en bietjes 
heb ik voldoende voor de rest van het jaar. 
 

Nog 2 jaartjes en dan mag ik met pensioen en 
hoop ik nog meer vrije tijd te krijgen. Ik heb 
diverse banen en werkgevers gehad. Sinds 
2006 werk ik bij een grote woningcorporatie 
en houd ik me bezig met grote projecten 
(funderingsherstel, renovaties en 
duurzaamheid oftewel ‘van het gas af’). 
 
In ons aller belang heb ik me aangemeld voor 
de vacature van secretaris. Immers als er 
geen bestuur (meer) is moet de vereniging 
worden opgeheven en dan ben ik mijn tuintje 
kwijt. En dat is dan niet in mijn belang. Ik 

hoop dat het zo ver nog lang niet gaat komen en dat we allemaal nog lang kunnen genieten van ons 
eigen tuintje. Ik dank de leden voor mijn benoeming en het in mij gestelde vertrouwen.  
 
En je bent welkom mocht je zin hebben in een rondleiding op mijn tuin of gewoon een praatje.  
Marjon van der Boom-van Haren,  Tuin 162 
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Activiteitencommissie (AC)                                                                   

De volkstuinfair Ons Belang. Op 26 Augustus was alweer de 2e editie van de volkstuinfair, het is al 
bijna een traditie. Vanwege de weersvoorspelling hebben we binnen alles opgezet, de kantine 
stond gezellig vol met onder andere 2e hands spullen, cup cakes, keramiek, haak en schilderwerk, 
brocante en natuurlijk het sierfruit van Cees.  
 

 
 
De winkel stond buiten met mooie planten. Het was gezellig druk, mensen struinden langs de 
kramen. Onze eigen Wally heeft nog wat nummers gezongen en ook de broodjes warme 
rookworst waren een groot succes. Dit keer was er een grote courgette (2.9 kg) waar men het 
gewicht van kon raden, deze is gewonnen door Moniek Vuyk, ze zat er 3 gram naast. We willen 
iedereen van harte bedanken voor de hulp en inzet. We hopen jullie ook weer te zien op 28 
Oktober bij de lezing van Jessica Koomen, er zijn nog wat plaatsen beschikbaar dus geef je snel op 
bij Patricia (06292920317) of via ac.onsbelang@gmail.com.   
 
Op 28 Oktober wordt ook bekend gemaakt wie de grootste pompoen van Ons Belang heeft, dus 
heb je een grote pompoen in de tuin laat het dan even weten. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Foto van de maand 
Heeft u ook een leuke foto gemaakt op uw tuin, 

stuur deze dan op naar AConsbelang@gmail.com 
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Triest bericht 
Simone Heijkamp, de vrouw van Kees-Jan is afgelopen maand na een ziekbed  overleden. Ze waren 
nog niet zo heel lang lid van de vereniging (tuin 133), maar het hebben van een tuin was haar grote 
wens. Die is gelukkig uitgekomen.   

Wij wensen Kees-Jan en de familie veel sterkte toe de komende tijd.    
 

Parkeerplaats 
Begin oktober gaat de gemeente beginnen met het herbestraten van 
de parkeerplaats. Volgende week krijgen we van de gemeente wat 
meer info. We hopen dat ze ook de riolering daar gelijk meenemen…… 
 

Werkbeurten 
Het seizoen loopt alweer een beetje op zijn eind. Het inhalen van werkbeurten voor dit jaar kan met 
Herman besproken worden. Niet uitgevoerde werkbeurten worden zoals bekend verrekend met 50 
Euro per niet uitgevoerde werkbeurt via de jaarnota van volgend jaar  

Voor meer info bekijk de fraaie en informatieve website:  https://vtv-onsbelang.nl/  

Column Cynthia:                                                    
De blaadjes verkleuren al weer en vallen van de bomen en de zon schijnt al weer minder fel. Wat 
een hitte hebben we weer doorstaan deze zomer! Het was soms gewoon te heet om op de tuin te 
zijn. De herfst is inmiddels binnen getreden en we gaan ons langzaam opmaken voor de laatste 
oogsten van de tuin. De tomaten groeien nog steeds rijkelijk door. En zo zijn er nog wel wat 
gewassen wat nog even door kan. Maar de meeste vakken kunnen nu wel opgeruimd worden bij 
mij. Ik rommel wat in de tuin en geniet van het zachte zonnetje. Ik wil eigenlijk al beginnen met de 
winter schoonmaak, maar er staat best nog wel wat in bloei, ook al hebben ze de mooiste tijd 
gehad, ze mogen nog even blijven pronken. Ik geniet van de overgang van zomer naar herfst. De 
verandering van kleuren, af en toe al de geur van natte bladeren en af en toe een drup. Elk 
seizoen heeft eigenlijk wel iets. Zolang het zonnetje zich maar laat zien! Nog heel even en de 
knoflookjes mogen weer in de grond! Dat vind ik altijd zo leuk! Ze groeien hard en kunnen de hele 
winter lekker door groeien en als één van de eerste weer geoogst worden volgend jaar.  
 
Ik hoop dat iedereen terug kijkt op weer een fijn tuinseizoen met een goede oogst en tuinplezier. 
Hopelijk is er ook volop genoten van de leuke activiteiten die er weer georganiseerd waren dit 
jaar. Het blijft altijd een hoop werk om dit voor elkaar te krijgen, dus mocht u het leuk vinden, tijd 
en zin hebben, loop even langs voor informatie, we kunnen altijd een handje  
hulp gebruiken!  En dat geldt voor alle activiteiten, ook o.a. de kantine beurten  
en allerlei hand- en span diensten. Er is altijd wel wat te doen. We moeten er  
tenslotte samen wat van maken!                                                             
                                                                                                                  Cynthia 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Cynthia 
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